

CERTIFICATE OF AUTHENTICITY

The certificate under seal guarantees the origin and authenticity of this medal.

The gold commemorate medal of "Shanghai · Memory", designed by Mr. Zhao Qiang, contains 5 ounce of fine gold each, with composition of 99.9%, diameter of 60mm, total quantity of 36pcs in total.

Each medal is accompanied by a numbered C.O.A. and is up to standard as to its fineness and weight.

Shanghai Mint Co., Ltd.
Feb. 2013

鉴定证书

“上海滩·记忆”金质纪念章由赵楠先生设计，含纯金5盎司，成色99.9%，直径60毫米，数量36枚。每枚随附编号鉴定证书。成色标准，重量合格。

谨此证明。



上海造币有限公司
二〇一三年二月

编号: 01

CERTIFICATE OF AUTHENTICITY

The certificate under seal guarantees the origin and authenticity of this medal.

The gold commemorate medal of "Shanghai · Memory", designed by Mr. Zhao Qiang, contains 1 ounce of fine gold each, with composition of 99.9%, diameter of 32mm, and quantity of 570pcs in total.

Each medal is accompanied by a numbered C.O.A. and is up to standard as to its fineness and weight.

Shanghai Mint Co., Ltd.
Feb. 2013

鉴定证书

“上海滩·记忆”金质纪念章由赵楠先生设计，含纯金1盎司，成色99.9%，直径32毫米，数量570枚。每枚随附编号鉴定证书。成色标准，重量合格。

谨此证明。



上海造币有限公司
二〇一三年二月

CERTIFICATE OF AUTHENTICITY

The certificate under seal guarantees the origin and authenticity of this medal.

The silver commemorate medal of "Shanghai · Memory", designed by Mr. Zhao Qiang, contains 1 ounce of fine silver each, with composition of 99.9%, diameter of 40mm, and quantity of 5773pcs in total.

Each medal is accompanied by a numbered C.O.A. and is up to standard as to its fineness and weight.

Shanghai Mint Co., Ltd.
Feb. 2013

鉴定证书

“上海滩·记忆”银质纪念章由赵楠先生设计，含纯银1盎司，成色99.9%，直径40毫米，数量5773枚。每枚随附编号鉴定证书。成色标准，重量合格。

谨此证明。



上海造币有限公司
二〇一三年二月

编号:

鉴定证书

CERTIFICATE OF AUTHENTICITY

No. 001